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客 戶 要 求 電 郵 結 單 服 務 指 示 

Collect Statements Via e-mail Instruction 
 
 
 
致：信亨証券有限公司 
To：Shun Heng Securities Limited 
 
本人/吾等 __________________________，客戶號碼 ______________，現通知貴公司，

由 ____________開始，請將有關本人/吾等上述戶口的日結、月結單據(結單)，電郵至本

人/吾等之電郵地址 _______________________________。本人/吾等明白，選擇透過電子

郵件收取結單服務，一旦電郵經由貴公司向本人/吾等上述之電郵地址發出，會被視為即

時獲本人/吾等收到，及貴公司不會再向本人/吾等郵寄該等結單。本人/吾等亦明白，透過

互聯網或其他電子媒體進行的通訊，可能會因不可預測的流量堵塞和其他無法控制的原

因，令結單或未能傳送至有關電郵地址，這些風險將由本人/吾等承擔。 
 
I/We ___________________________, Client Account Number ______________, notify you 
that, effective from ___________________, please send all my/our statement relevant to the 
above mentioned account via e-mail to my e-mail address _____________________________. 
I/We understand that, statements issued via your e-mail system are deemed receive by me/us 
immediately, and no further statements issue to me/us by post. I/We also understand and bear 
the Risks of Communication via Internet: it is may be subject to interruption, transmission 
blackout, and delayed transmission due to unpredictable traffic congestion and other reasons 
beyond control, the statements may not be sent to the designated e-mail address. 
 
 
 
                         
客戶簽署 Client signature(s) 
日期 Date : 


